
Referat fra Møte- og kameratskapskomiteen fra møte 28.09.09  
hos Håkon  Fæste 
 
Første del gikk til å planlegge 60-års jubileet, se egen e-post til komiteen. 
 
Nye medlemmer som kan være aktuelle: 
Jan-Arne foreslo Nils Martin Løwehr.  Broren Tom kan også være aktuell. Han nevnte også 
Freddy Dignes og Birger Sæverud. 
Håkon foreslo Terje Gustafson. 
Bent Holmen kan være aktuelle.  Torstein og Espen kan undersøke videre. 
Dagfinn Larsen bør også være en aktuell kandidat.  Inger Rønning, rektor ved Ekeberg skole, 
bor på Vear, men hadde vært et bra medlem.  Hartmann og Roar Hansen fra Noah, Langøya 
er også aktuelle, men bor utenfor kommune. 
 
Annet: 
Vi har fartet mye de siste møtene.  Vi bør være på hotellet i en periode framover nå. 
Møtene bør forberedes bedre med samarbeid/kontakt mellom styret/president/ansvarshavende 
for programmet for kvelden og ansvarshavende for møte- og kameratskapskomiten.  
Er det aktuelt å ta opp møtetid igjen for å ha møtene fra kl. 20? Dette kan passe bedre for 
yngre medlemmer. 
Aktuelle temaer kan være: 
Tor Smith Stikler: Førsteinntrykket av Holmestrand 
Askekjær: Trenerresultater (opprykk HIF) 
Smith Stål 
Opera/teatertur f.eks. Bakkenteigen 
Helsetilstanden i Holmestrand v/kommunelege Ole Johan Bakke 
Det ble for øvrig ikke tid til å gå gjennom skjemaet til Magne, men skjemaet ble delt ut for 
individuell tilbakemelding. 
 
 


